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 עדכוני הנגיד והמנכ"לית : בסדר היום 2נושא 

בדוחות  דיונים ועדת הביקורת ה שלפעילות במסגרת ההיערכות לסיוםיש לקיים בישיבת המועצה כי יו"ר המועצה עדכן 

שחלק ייתכן שהוסיף ו מקצועיותו של יו"ר ועדת הביקורתעל א ביקש להביע את הערכתו על מסירותו והביקורת שהוגשו. הו

 העקרונות המנחים להציג בישיבה אתחשיבות עליונה בעקבות זאת  ישוכי  2025מהחברים לא ישתתפו בהצגת התקציב לשנת 

 .ת העבודהותכני ן שלהכנתצורך ל שנקבעו

 עדכוני הנגיד

 .המנהלית מועצהל לאיתור מועמדים בקול קוראבקרוב הוועדה תצא י הנגיד דיווח כ

 המועצה הנוכחיים.של חברי  תקופת הכהונהשאל אם ניתן להאריך את חבר מועצה 

 הנגיד השיב כי ייתכן וניתן יהיה להאריך, אך הוא אינו בטוח בכך.

 לא תתקיימנה ישיבות מועצה. 2024יו"ר המועצה ציין כי בחודש אוגוסט 

מכתב לכל מנהלי  2025תכניות העבודה לשנת בנושא המנכ"לית שלחה הוא עדכן כי נגיד העביר סקירה כלכלית קצרה. ה

כי הנהלת הבנק צפויה לקיים הוא דיווח  .2025הבנק שאין מקום לתוספת תקנים בשנת שמביע את עמדת  החטיבות והמחלקות

. הוא דיווח לצורך כך שיוקמו המושכות לוועדות השונות יועברון של הבנק ולאחר מכהאסטרטגית תכנית הבנושא דיון נוסף 

 גם על כנס משותף של הבנק עם הרשות לניירות ערך.

 עדכוני המנכ"לית

העובדות של בנק ישראל. היא מחת השתתפה גם אשבו  סיום של המכללה לביטחון לאומיההמנכ"לית עדכנה על טקס 

הוחלט על הקפאת ואמרה כי  כהכנה לבניית תוכניות העבודה והתקציב חלקותהתייחסה למכתב שנשלח למנהלי החטיבות והמ

כי בנק היא ציינה  .ההקפאה שנקבע ללמכ לחריגהלנגיד בבקשה לאישור תתאפשר פנייה ת זא עםאך  2025ם לשנת תקני

 .למצוא דרך להתמודד עם ההתפתחויות הללויש כי ו וישראל מרחיב את תחומי פעילות

 ומופתכדוגמה על הבנק לשמש כי ו בקרב הציבור של בנק ישראל התדמית שיש חשיבות רבה לשמירה על הדגישחבר מועצה 

 התייעלות.בתחום הלמגזר הציבורי 

 בבנק ההתייעלותת כחלק מהמאמץ המתמשך לשפר אהמנכ"לית אמרה כי היא מסכימה עם דברי חבר המועצה וציינה כי 

כדי  ,שלהם פיםבאגלבצע סקירה מקיפה משימה ה עמם את שלה רבעוניתה תההאגפים בבנק במסגרת ישיב כל מנהלי קיבלו

להציע יוזמות חדשות  ףבנוס הם התבקשו .לןניתן לבטכי תפעול השוטף וצורך החיוניות ל חדלו להיותשכבר לזהות משימות 

 .עדיפויות בין המשימות המתמשכות יסדרהכין ול

 ם לשירות מילואים.מעובדי הבנק מגוייסי שאל כמהחבר מועצה קודם 

 המלחמה. בתקופה הראשונה של מספרם ירד עתה לעומתסים יכי מספר העובדים המגו המנכ"לית השיבה

 נפל במלחמה. , איתן קופלוביץ'כי עובד הבנקהביא לידיעת המועצה הנגיד 

 יו"ר המועצה ביקש להביע את תנחומי המועצה על נפילתו.
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סיום על  בהמשך היא דיווחה .לנפילתוחודש שיתקיים במלאת בטקס האזכרה המנכ"לית אמרה כי היא מתכננת להשתתף 

מכתב לעירייה על כך שהוא עומד מאחורי ציא הו. היא אמרה כי הקונסטרוקטור 1ן על בניי הקונסטרוקטורשל  סקירת המצב

בנקאיים -ושה גופים חוץנוספו שללמערכת זה"ב היא דיווחה כי  ואין צורך בטיפול נוסף. כל התוכניות הקונסטרוקטיביות

אגף את  ע,טכנולוגיית המיד חטיבתאת  ם וסליקה,את אגף הפיקוח על מערכות תשלומיכלל ששיתוף הפעולה חדשים ואמרה ש

שינוי זה יוביל לעלייה למערכת. היא ציינה כי הללו גופים ההוספת  ה שללהצלחיה חיוני , ההמחלקה המשפטיתאת החשבות ו

 ChatGPTתוכנת  החלה הנגשה שלו מקודם בבנק AI,1-בינה המלאכותית, ההדכנה כי נושא היא ע .זה בתחרות בשוק

 .(Teams" )סמטיהיישום להעברת הודעות "דרך לעובדים 

 הבנק גישה לתוכנה זו.י בתוך הבנק ואם יש לכל עובד בינה המלאכותיתחבר מועצה שאל לטובת אילו צרכים משתמשים ב

 והסבירה כי התוכנה הוטמעה במערכות הבנק. לתוכנה זו הבנק כל עובדיהמנכ"לית השיבה כי יש גישה ל

 חבר מועצה נוסף שאל כיצד מתחברים לתוכנה בתוך הבנק.

בנק. הוא נתן שתי ט הרגיל, אלא דרך מערכות המחשוב של ההסביר כי לא מתחברים לתוכנה דרך האינטרנהמשנה לנגיד 

 .והכנת טיוטות ראשוניותמעברית לאנגלית ם מסמכים תרגודוגמאות שבהן משתמשים בבנק בתוכנה זו: 

 יכול לחסוך כוח אדם רב.בינה מלאכותית חבר מועצה אחר אמר כי השימוש ב

בינה המלאכותית הטמעת הו AIצפוי להיות בין היתר, שימוש בכלי בבנק  המנכ"לית אמרה כי חלק מההתייעלות העתידית

במסגרת הפרויקט סביבה שתאפשר נדרש להקים הדיגיטלי ואמרה כי היא עדכנה על התקדמות בפרויקט השקל  בבנק.

מטרה העיקרית של השלב הנוכחי היא לאפשר לגופים שונים בתעשיית ה. API2לצרוך שירותי למשתתפים חיוניים 

 .התשלומים בישראל ובעולם ליצור יישומים ופתרונות מבוססי שקל דיגיטלי

להשתתף בתחרות  בנקים וחברות כרטיסי אשראי ק,פינט  חברותהבנק מזמין  שלב זה של הפרויקטהמשנה לנגיד אמר כי ב

 ולהציג רעיונות ויישומים חדשניים בכל הקשור לשקל הדיגיטלי.

 בחטיבת השווקים הסתיים. WS3-היא דיווחה כי פרויקט ה המנכ"לית דיווחה על מספר אירועי בטיחות שקרו לעובדי הבנק.

 עובדת באופן מיטבי. WS-חבר מועצה שאל אם מערכת ה

נועד לייעל את תהליכי הבקרה גם והוא  החל בקרההמיכון תהליכי לפרויקט ההמנכ"לית השיבה בחיוב. היא דיווחה כי 

חולל מהפך בשירות היא עדכנה כי הבנק לארוך כשנתיים. צפוי כיום באופן ידני. הפרויקט  מבוצעיםבחטיבת השווקים ש

 מגוון רחב של שירותים פיננסים םהשוני הממשלה למשרדימספקת שאפליקציה  י פותחהלה והסבירה כלמשרדי הממשניתן ש

היא עדכנה גם על  .משאבים רביםבנוסף חסכה לבנק למשרדי הממשלה ון ניתששיפרה את איכות השירות  זו יוזמה וכי

-ם את אמנת השירות הכללמגבשי נציגי כלל היחידות בבנק אתשכוללים התקדמות בפרויקט מוקד אחוד ואמרה כי צוותים 

 לאחר אישורה בהנהלת הבנק.כי היא תוצג למועצה בנקאית ו

 מזכירת הוועדה המוניטרית והמועצה המינהלית ציינה כי נושא זה נמצא במעקב אחר ההחלטות של המועצה.

                                                 
1 Artificial Intelligence. 
 ים. שירותים אלה עשויים להתבטא במתן מידע או בביצוע פעולות שונות על ידי המערכת.ממשק תכנות יישומ 2
3 all StreetW. 
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 פעמים.כמה אמר כי הנושא נדחה  חבר מועצה

הפרויקט יאושר לשנת  מקווה כיהיא לתכנון בלבד.  2024בשנת הוא תוקצב מראש כי הפרויקט לא נדחה,  הדגישההמנכ"לית 

 :12מתוך  תקנים ארבעה מעתודת המנכ"לית דיווחה כי הוקצו. היא לשלב הביצוע בפועל בשנה הבאההבנק יעבור ו 2025

ל ש אחד קשרי קהילה, תקןמחלקת תקשורת, הסברה ולסטודנט עבור תקן ת החצימלדוברות, סטודנט ר ועבתקן ה תחצימ

אגף עבור בחוזה אישי  אחד העושר ותקןקרן עבור בחוזה אישי  אחד , תקןעסקיהאשראי המאגר  פרויקטעבור מתכנת 

 .חריגות מחוק שעות עבודה ומנוחההיא עדכנה כי לא היו  החשבות.

ו יוצגאחת לשנה שנקבע לית כי במתווה הטיפול בנהלים מזכירת הוועדה המוניטרית והמועצה המנהלית הזכירה למנכ"

 לנושא הנהלים.אשר קשורים ושאלה בנוגע לתדירות הרצויה של הדיווחים הבאים לכך  הכספיותוהמשמעויות החריגות 

תקבל כי המועצה בשלבי בנייה, תוך קביעת סדר עדיפויות של הנושאים השונים ונמצא הנהלים  כי מתווההמנכ"לית השיבה 

 התכנית תהיה מוכנה.כאשר  דיווח

ולמיטב  לרבעון השני בדיון הנוכחי שובץ הדיווח על הטיפול בנהליםהמוניטרית והמועצה המנהלית ציינה כי  מזכירת הוועדה

 מתווה הנהלים. ו שלהצגתצורך זמנים להפירוט של לוחות אמור להיות מוצג בדיווח של הרבעון השלישי ההבנתה 

 3בניין  של שיפוץהיגה שתי אפשרויות עבור ברבעון השלישי. היא הצהנהלים המנכ"לית אמרה כי היא תדווח בנושא 

הנגיד ביקש כי ש"ח וליוני מי 22והזכירה כי מנהל אגף הלוגיסטיקה הציג אפשרות שבה ניתן למקסם את החלל בעלות של 

 .הללו פעם נוספת לבחון את העלויות

 ן יעיל יותר לניצול המרחבפתרו, נמצא בדיקה של הקונסטרוקטור בנוגע לאזור שצמוד לחלונותהכי לאחר  נגיד צייןה

עלות של תוספת מסדרון של חדרים וזאת בשל  לצורך יצירתחלק מחדר המחשבים הישן שבמסגרתו יילקח בקומה העליונה 

 מיליון ש"ח. 2.5

 הבנק טרם יצא למכרז בנוגע לפרויקט זה.משום ש, בלבד המנכ"לית הדגישה כי סכום זה הוא הערכה

מיליון ש"ח כפי שהוצג בישיבת המועצה שהתקיימה  7מיליון ש"ח במקום  9.5-כ יוקצו הנגיד ציין כי לטובת הפרויקט

 לאחרונה.

 כתוצאה מהאפשרויות שהוצגו.יתווספו וחדרים  רבועים מטריםשטח במועצה שאל כמה  תחבר

ק למספר קטן לחל היא חדרים והאפשרות השנייהמספר גדול יותר של הנגיד השיב כי אפשרות אחת היא לחלק את המסדרון ל

תכנון מפורט יותר של יבוצע עבור ראשי חטיבות או אגפים. הוא אמר כי שיוקצו גדולים יותר  שיהיויותר של חדרים אבל 

 הפרויקט.

 אושרו.ש"ח שכבר מיליון  7-לבנוסף מיליון שקל,  2.5של תקציב תוספת  כי הבנק יבקשהמנכ"לית אמרה 

 ור מימון לטובת תוספת זו לפרויקט.ביקש מהנהלת הבנק למצוא מקיו"ר המועצה 

 אמר כי להערכתו פרויקט זה ייצא לפועל רק בשנה הבאה.חבר מועצה קודם 

היא עדכנה כי נבחר ועד עובדים חדש בבנק ואמרה שהיא  ייצא לפועל רק בשנה הבאה.אכן המנכ"לית ציינה כי פרויקט זה 

 עד.וובין האופטימית בנוגע לשיתוף הפעולה בין הנהלת הבנק ל
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 .שיהיה שיתוף פעולה פורה ואמר כי הוא מקווה את הוועד החדש יו"ר המועצה ביקש לברך

 

 משאבי כוח אדם – 2024מעקב חצי שנתי אחר תוכניות העבודה והתקציב לשנת  :בסדר היום 7ושא נ

 חטיבת המחקר עיסוקים במסלול 

 קרים.עיסוקים לחוההנגיד ביקש שמנהל חטיבת המחקר יציג את נושא מסלול 

במטרה לשפר את איכות המחקר  ,שנקראת מסלול חוקריםיזמה תכנית אסטרטגית אמר כי החטיבה חטיבת המחקר מנהל 

הוא . בכלים המקצועיים העדכניים ושימוש בחינות עומק הפקתזאת באמצעות ו תיולהבטיח רלוונטיות למדיניות הממשלת

למודל מבוסס הישגים מחקריים  ,ל התקדמות הקריירה מבוסס ותקלהעביר את מוד יתהשל התכנית הי מטרה נוספתהוסיף כי 

לבצע מחקרים איכותיים ולסייע  ת,מטרה זו נועדה לעודד חוקרים לשפר את מיומנויותיהם המקצועיו ת.ותרומה למדיניו

 ריונים הקריטאת : חוקר, חוקר בכיר וחוקר ראשי ועיסוקים שניתנים בחטיבת המחקרהוא הציג את ה .בעיצוב המדיניות

לאחר מכן מתקיים שיח מול חטיבת הון . של מבחנים שעל החוקר לעבור בתקופת הניסיון שלומערך ביצוע  ,לקבלתם: ראשית

כדי להתקדם מעיסוק שנית, העובד והגשת דוח עם ביצועיו והישגיו של העובד.  ו שלאנושי ומשאבי ארגון בנוגע לקביעות

לרבות פרסום , אחר של דרישות, שכולל בין היתר פרסומים בכתבי עת חיצוניים מערך יש לקיים ,חוקר בכירעיסוק חוקר ל

. הוא ציין כי שופטים חיצוניים מחליטים אם המחקר בכתב העת החיצוני פרסומים נוספיםו אחד בכתב עת ברמה גבוהה בעולם

והאחרון הרף השלישי  האקדמי. דרישות מהחוקרים שיהיו מחוברים לעבודת המדיניות, מלבד העולםיש . בנוסף כראוינכתב 

 יותר של פרסומים, עבודת מדיניות גבוה נדרש רף בוו עיסוק שמקביל בדרגתו למנהל אגף וחוקר ראשי, שזהעיסוק הוא 

זכויות מינוריות, כגון: זכאות לטלפון הוא ציין כי לכל עיסוק מצורף אוסף של הובלת פרויקטים בחטיבה לאורך השנים. ו

. הוא בפרט עבור הדור הצעירו ימהוות מניע משמעות ,לכל חוקרמוענקות שהכרה וההערכה המקצועית הת, עם זא. מהבנק

 הוותיקים.בקרב העובדים  מתמסוי בהתנגדותשום התוכנית נתקל אמר כי יי

ן הוא הוסיף כי נית .יוזמה מבורכת ולדעת הואחבר מועצה אמר כי שינוי התפיסה כפי שהוצג על ידי מנהל חטיבת המחקר 

 ותק.על פי לא ו אפקטיביות יהיה על פיקידום שהבכך  גם בשאר החטיבות בבנק, בצע שינויי תפיסהל

 אשר אותו.למועצה ל מליץהיו"ר המועצה אמר כי הוא רואה חשיבות רבה במסלול שהוצג ו

 אישר את מסלול העיסוקים בחטיבת המחקר.בעבר המנכ"לית ציינה כי הממונה על השכר 

 נקלטים חדשים. 8פורשים מהחטיבה ורק  12שאל מדוע יש  חבר מועצה קודם

 עובדים נוספים נמצאים בתהליך.שגיוסם של הנגיד והמנכ"לית השיבו כי ייתכן 

 החלטות: 

 המועצה מברכת ומאשרת את מסלול עיסוקים לחוקרים בחטיבת המחקר.
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  עלות העסקת עובדים בחוזה אישי

 .נושאבת לדווח מהמנכ"לייו"ר המועצה ביקש 

סך עלות השכר החצי שנתית עובדים בחוזה אישי.  24בבנק הועסקו  2024דיווחה כי במחצית הראשונה של שנת המנכ"לית 

מענק  השנה ש"ח. היא ציינה על פי המתווה של הממונה על השכר ואישור המועצה, שולם מיליון 4.125היא  עובדים אלהשל 

 .  לזכאים מביניהם מצויינות

 .2023בפברואר  2-דה המוניטרית והמועצה המנהלית הזכירה כי המתווה הוצג בפני המועצה במזכירת הווע

אמר כי הבנק מנהל משא ומתן עם הממונה על השכר בכל הקשור ליצירת מדד השוואה מנהל חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגון 

 בשכר של החוזים האישיים בהתאם לסקר צבירן.

 צבירן.מהו סקר  לדעתביקש חבר מועצה 

בחברות ציבוריות המנכ"לית השיבה כי פרופסור צבירן הוא פרופסור מאוניברסיטת תל אביב שעורך מדדי השוואה של שכר 

 ואחרות. היא ציינה כי המדדים של צבירן מקובלים במשק כבנצ'מרק לקביעת שכר.

מקשה על גיוס השוואה הוא נמוך, מה שבחוזים אישיים, מדד העובדים הנגיד ציין כי למרות שיש בבנק את האפשרות לגייס 

 חוזים האישיים.ה לששכר מדד השוואה ב ו שלבחינת על ממונה על השכר הואהוהשיח שמתקיים מול  כוח אדם איכותי

 אשר זאת.דרש ליתמועצה המינהלית המזכירת הוועדה המוניטרית והמועצה המינהלית אמרה כי 

נתקל בבנק  חוזים אישיים ם שלתהליך הטמעתה בהמשך. היא הוסיפה כי המנכ"לית אמרה כי הבנק ישוב למועצה בנושא ז

הודות  י.הסכם הקיבוצאשר כלולים בעובדים אלה של מנמוכה  תהתחלתיכתוצאה מרמת שכר  ים,אתגרים משמעותיב

הליך בתלהתקדם  בנקה, הצליח שאבי אנושממנהל אגף של וומשאבי ארגון בים של מנהל חטיבת הון אנושי למאמצים משול

 .באופן משמעותיזה 

 עובדים בחוזה אישי. 50חבר מועצה שאל אם ניתן לגייס עד 

 .אשר מועסקים בבנק וחצי אחוז מהעובדים הקבועים 5עד  בחוזים אישיים שיעור של לגייס המנכ"לית השיבה כי הבנק יוכל

 נתוני כוח אדם

 .נושאת לדווח במהמנכ"לייו"ר המועצה ביקש 

משרות.  921 בבנק כיוםיש ואמרה כי  2024למחצית הראשונה של שנת  המצבהואת תקן היגה את הצ מנהלת יחידת הפרט

 לפצות על, כדי של כוח אדם מואץ סואגף משאבי אנוש לגי נרתם היא ציינה כי כל הגיוסים הוקפאו מתחילת המלחמה ומאז

 .2024שנוצר במחצית הראשונה של שנת החוסר 

כי  נראה יחידת הפרטמנהלת בהמשך לדבריה של שואמר  כשלעצמה מטרה לדעתוו היא אינ מועצה העיר כי סגירת הפערחבר 

 .גיוסים החדשיםשל  םביצועללא  כראוי בבנק תפקדלניתן היה 

 . אמרה כי הגיוסים החדשים זהו כוח אדם שצריך בבנק מנהלת יחידת הפרט
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לשירות מילואים ולא  גויסו רבים אנשיםשמשום , םעל גיוסים חדשי ואסר והממונה על השכר הנציבותשזכירה המנכ"לית ה

 תהליךבחודשיים האחרונים להניע מחדש את החל הבנק . היא ציינה כי םבמכרזי שתתף תוך כדי שירותםלה היה באפשרותם

 בחלק מהפרויקטים נוצרורבים ששירתו במילואים,  החדשים ועובדיםהגיוסים. היא הוסיפה כי עקב הקפאת הגיוסים 

 .עיכובים בבנק םשמבוצעי

. מילואיםשירות במקום מאבטחים שיצאו להבנק גייס של מאבטחים ש והי עד כהרוב הגיוסים ציינה כי  מנהלת יחידת הפרט

 ולכן לא ניתן לשחרר את המאבטחים שגויסו לבנק בתחילת המלחמה.בבנק  לעבודה טרם חזר של אלה חלקם

 .עזבו את הבנק ביוזמתם שהם אוחבר מועצה שאל אם העובדים שעזבו פרשו לגמלאות 

 כל השאר היו עובדים ארעיים שהחוזה שלהםועובד אחד לגמלאות במחצית שנה זו פרש השיבה כי  מנהלת יחידת הפרט

 .הסתיים

 חבר מועצה קודם שאל אם העלות של העובדים שעזבו דומה לעלות של העובדים שנקלטו.

 זהה. הינה ת העובד שעזב והעלות שלהםמנהל אגף משאבי אנוש השיב כי עובד חדש מחליף א

 .2025ם לשנת הקפאת תקניל בנוגע של המנכ"ליתי יש לנסות להתייעל בהתאם להחלטתה חבר מועצה קודם אמר כ

 

 2025של בנק ישראל לשנת דיון מקדים על האסטרטגיה, תכנית העבודה והתקציב : בסדר היום 8ושא נ

 .ברת החומרים שהופצו לחברי המועצהמסמך במסגרת חו ציינה כי הועברהמנכ"לית 

 התוכנית האסטרטגית מוכנה להצגה למועצה.תהיה חבר מועצה שאל מתי 

ועדות, אחת שתטפל בנושאי הפנים  שלוש בבנק שיוקמונכון לעכשיו הוחלט ו בהמשך השיב כי הוא יציג אותה למועצההנגיד 

 בנושאי החוץ של הבנק.שתי ועדות שיטפלו של הבנק ו

 עצה אמרו כי המכתב שנשלח על ידי המנכ"לית היה חשוב ונכון.חברי המו

 מכתבי הנחיה פרטניים. לכל חטיבה שלוחללדעתו היה ניתן חבר מועצה אמר כי 

 פרטניים. הנחיה מכתביתכנון וכלכלה הוציאה לכל חטיבה בבנק  תמ"מ מנהלת יחידהמנכ"לית השיבה כי 

 

 ת מסלקת השיקיםדוח ביקורת בנושא תשתיו :בסדר היום 4ושא נ

 הביקורת בנושא תשתיות מסלקת השיקים )נספח א'(.מצורפת תמצית הביקורת הפנימית של ממצאי דוח 

. 2024ביוני  6-בוועדת הביקורת בתאריך הת הביקורת עדכן על דוח ביקורת בנושא תשתיות מסלקת השיקים, שנדון יו"ר ועד

כיום היא  ולםא י,ידנ באופןבעבר בוצעה קים יסליקת שהוסיף כי והוא ציין כי מסלקת השיקים היא מערכת קריטית בבנק 

 במלואו.לדיגיטלי  של סליקת השיקים את התהליךהשלים להיא  העתידית המטרהכי ו יבאופן דיגיטל כמעט במלואהצעת ומב

בתחום אבטחת הקשחה  זוהו פעריו נערכו מאות בדיקותות של המסלקה. מידע בתשתיהנושא אבטחת בהוא אמר כי הדוח דן 

שוועדת הביקורת קיבלה את עמדת . הוא ציין שעלו מטופלים כראויממצאים הועדת הביקורת שהתרשמה  עם זאת. המידע

 ליישום. צפויות לאדוח הביקורת ש של הביקורת הפנימית בנוגע להמלצות
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 החלטות:

 תשתיות מסלקת השיקים.ת את ההמלצות הכלולות בדוח ביקורת בנושא מאשר המועצה

 

דוח ביקורת מעקב אחר תיקון הליקויים ויישום ההמלצות מדוח הביקורת בנושא פיקוח על מערכות  :בסדר היום 5ושא נ

 תשלומים

לצות מדוח הביקורת הביקורת מעקב אחר תיקון הליקויים ויישום ההממצורפת תמצית הביקורת הפנימית של ממצאי דוח 

 בנושא פיקוח על מערכות תשלומים )נספח ב(.

פיקוח על מערכות הביקורת בנושא הההמלצות מדוח  מן שליישואת שבדק מעקב יו"ר ועדת הביקורת דיווח על דוח 

 41 דוח המקורי כללההוא ציין כי  .2022בחודש מרץ  דנה בו ת הביקורתועד-ו 2022משנת  הוא הדוח המקורי תשלומים.

 30 ובוצעו או נסגר המלצות, מתוכן שלוש, נוספו הפנימית במהלך עבודת המעקב, שבוצעה על ידי הביקורתו המלצות

הן משום שוועדת הביקורת אישרה לסגור אותן, יבוצעו עד סוף השנה, מלבד שתי המלצות ששנותרו  ההמלצות רוב .המלצות

דוחות הערכה לכלל  ם שללהכנתמערכות התשלומים וב ל המשתמשיםלכ נוגעות לבדיקות שוטפותהמלצות אלה  ישימות. לא

 .הערכההמערכות התשלומים בהתאם לנוהלי 

 

 דוח ביקורת בנושא יישום הקווים המנחים במדיניות ההשקעה של יתרות המט''ח: בסדר היום 6ושא נ

במדיניות ההשקעה של יתרות  יישום הקווים המנחים הביקורת בנושאמצורפת תמצית הביקורת הפנימית של ממצאי דוח 

 )נספח ג'(. המט''ח

. הוא אמר כי בנושא יישום הקווים המנחים במדיניות ההשקעה של יתרות המט''ח ווח על דוח ביקורתיו"ר ועדת הביקורת די

 השקעות.ההדוח דן רק בבקרות בגין ביצוע 

 את הבקרות.מבצע שאל מי  חבר מועצה

 תפקידים בחטיבת השווקים.י מערכת מסוימת או על ידי בעלי על ידות מבוצעהמבקר הפנימי השיב כי הבקרות 

אין . עם זאת, בעוד שמספיקותכיום לשמבוצעות הבקרות נחשבות  מנהל חטיבת השווקיםלדברי כי מסר יו"ר ועדת הביקורת 

 כזו כל חריגה .ציותהמכללי  ותחריג לאתר אשר נועדו בקרות ידניותו התראותשיש  הרי, זמין פתרוןהדרושות לכל הבקרות 

 שוטף.אופן מטופלת בו מדווחת באופן שוטף ,ם אלהמכללי אותרהאשר 

 במקרים אלה באופן שוטף. כל העת אמר כי חשוב לטפלחבר מועצה קודם 

 עם טבלאות אקסל.עדיין שאל אם בחטיבת השווקים עובדים  חבר מועצה נוסף

 המבקר הפנימי השיב בחיוב.

מתקדם. הוא הדגיש כי הוא לא נושא זה ולא ברור מדוע עלה כאשר הוא היה חבר בוועדת הביקורת, ציין כי  חבר מועצה קודם

האפשרות הניכרת ליצירתן של זאת עקב ו אקסלעם תוכנת הנחיה שתאסור על חטיבת השווקים לעבוד  פרסםלדעתו ליש 

 בחטיבה זו.להיגרם על ידי תוכנת האקסל שעלולות טעויות 

 בעבר.שהיה וציין כי המצב כיום טוב יותר מ א מסכים עם דברי חבר המועצהי הוהמבקר הפנימי אמר כ
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המנכ"לית אמרה כי במסגרת העדכונים שמסרה בישיבת המועצה היום, נמסר עדכון גם על פרויקט הבקרות שיוצא לדרך והוא 

 .מתקשר לדבריו של חבר המועצהמתייחס לנושא של הבקרות בחטיבת השווקים ו

בחטיבת השווקים באופן ידני. הוא ציין כי שמבצעים שהסתיים לאחרונה מייתר חלק מהפעולות  WSפרויקט  הנגיד אמר כי

 .בסדר עדיפות גבוה בנקבכרגע  נמצאשווקים חטיבת נושא המחשוב ב

מחשוב שקשורים לחטיבת  ם שלכדי לקדם פרויקטי ,כוח האדם בחטיבת טכנולוגיית המידע המנכ"לית הוסיפה כי תוגבר

 וקים.השו

 החלטות:

 .ההמלצות הכלולות בדוח ביקורת בנושא יישום הקווים המנחים במדיניות ההשקעה של יתרות המט''חמאשרת את  המועצה

 

 

 עדכונים מוועדת ביקורת :בסדר היום 3ושא נ

 .2024ביוני  6-בוועדת הביקורת בתאריך הת הביקורת עדכן על נושאים שנדונו יו"ר ועד

 פדיון מלוות חובה 

ללא הצלחה להעביר  בעבר והזכיר כי הבנק ניסה ו"ר ועדת הביקורת עדכן כי הוועדה קיבלה סקירה מאגף החשבות בנושאי

התהליך לא התנהל בצורה חלקה  ם, אולםהבנק שלח פניות ליורשים זכאיאת האחריות בנושא לגורמים אחרים. הוא ציין ש

 .והוביל לבלבול בקרב מקבלי הפניות

שהועבר מידע גדול מאגר מ הבלבול הזה נבע .ואמרה כי אכן נוצר בלבול בקרב מקבלי הפניותלהבהיר המנכ"לית ביקשה 

בתגובה לפניות אלה קיבל הבנק מספר רב  .של אנשיםלמספר רב פניות  מה שהוביל לשליחת ,ילבנק על ידי הביטוח הלאומ

 77-כ לפדיון של להצליח להביא בנקל זההפעולה השיתוף פשר יאת ולמרות זאת א. עם זקיבלו מענהכולן לא אך  ,שיחותשל 

 חובה. מלוות לףא

 

 אישור פרוטוקולים :בסדר היום 1נושא 

 22-, ו2023בדצמבר  19, 2023בדצמבר  14-דנה בטיוטות הפרוטוקולים מישיבותיה שהתקיימו ב המועצה המינהלית

 .2023בדצמבר 

 חלטות:ה

 .2023בדצמבר  22-ו ,2023בדצמבר  19, 2023בדצמבר  41-בהמועצה מאשרת את הפרוטוקולים מישיבותיה 

 

 

 ייצוג הולם של אוכלוסיות זכאיות בקרב עובדי בנק ישראל: בסדר היום 9ושא נ

 להציג את הנושא. דת חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגוןיו"ר המועצה ביקש מעוב

כיום מתוכם מאוכלוסיות הגיוון. שניים עובדים,  23 נקלטוברבעון הנוכחי אמרה כי  עובדת חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגון

ו שתי עובדות שמשתייכות לאוכלוסיות הגיוון סיימ זהאחוז מסך העובדים בבנק משתייכים לאוכלוסיות הגיוון. ברבעון  12.36

 בבנק. עבודתןאת 
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 .עבודתןשאל מה הסיבה לכך ששתי העובדות סיימו את  חבר מועצה

סטודנטית שסיימה את לימודיה והשנייה הייתה עולה  ההשיבה כי אחת מהן היית ארגון עובדת חטיבת הון אנושי ומשאבי

אחד מתוכם הוא ייעודי אשר תהליכי גיוס פתוחים, כ 23כיום בבנק  ישהיא ציינה שחדשה, שסיימה את תקופת העלייה. 

של  סיות הגיוון בשלבים מתקדמיםמאוכלושני מועמדים נמצאים  בנוסף ת.יואנשים עם מוגבלובדגש על לאוכלוסיות הגיוון 

 עובדים מאוכלוסיות הגיוון. 124 בבנק יש כיוםה. היא אמרה כי פתוחים לכלל האוכלוסיישגיוס תהליכי 

 ציין שהייתה עליה במספר העובדים שמשתייכים לאוכלוסיות הגיוון. חבר מועצה קודם

 .יעד להעסקת עובדים מאוכלוסיות הגיווןה מהושאל  חבר מועצה נוסף

 לנסות הבנק עלכי ו אחוז  15 שיעור של היעד שהמועצה קבעה הוא השיבה כי עובדת חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגון

 ולעמוד בו.

עובדת חטיבת הון אנושי מהמנכ"לית ציינה כי הבנק הכין תוכנית חדשה לשילוב עובדים מהחברה הערבית. היא ביקשה 

 ים לטובת עניין זה.להציג את הפעולות שהבנק מקי ומשאבי ארגון

באוניברסיטאות מהחברה הערבית  אמרה כי הבנק מתכנן אירועי גיוס לסטודנטים עובדת חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגון

ביריד השתתף בנוסף כוונה לשתף פעולה גם עם החברה הדרוזית. היא ציינה כי צוות של הבנק יש מכללות שונות בארץ ובו

מקרב חברה זו. היא אפשריים לחברה הערבית, כדי לחשוף את אפשרויות התעסוקה למועמדים תעסוקה טכנולוגי שהיה מיועד 

 שמיועדת למגזר החרדי.למכללה גם הגיע הוסיפה כי הבנק 

 הקהילה האתיופית. מקרבהבנק מועמדים כיצד מאתר שאל  חבר מועצה קודם

שר מכשירה את בני הקהילה האתיופית א ה",קרייר-טק" ששמההבנק משתף פעולה עם עמותה המנכ"לית השיבה כי 

מועמד מוצלח דרך עמותה זו. היא ציינה כי הבנק קיים אירוע בן ארבעה ימים לאחרונה . הבנק גייס הייטקהבמקצועות 

 .מבצעבו חשפו אותם לפעילות שהבנק שלצעירים באזור ירושלים שהשתתפו בו גם אנשים מאוכלוסיות הגיוון ו

 .הכרחית וחשובהסטודנטים לפעילות הבנק היא  ם שלעים של הבנק בקמפוסים וחשיפתהנגיד אמר כי לדעתו האירו

שיעור הקליטה הנמוך מקרב שמאחורי סיבות להתייחס ל עובדת חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגוןביקש מ חבר מועצה

אוכלוסיות המועמדים מני השל נתולפילוח המדגמי שמתייחסים  ,בשקףשמוצגים כי האחוזים גם ציין אוכלוסיות הגיוון. הוא 

 הפילוח.בוצע  במדגם שעליו מועמדיםה מהו מספרלא ברור הוא הדגיש כי  , היו קשים להבנה.לייצוג הולםשזכאיות 

המועמדים  כלללבאחוזים מתייחסים מוצגים שהנתונים התייחסה לנושא ואמרה כי  עובדת חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגון

 כלהעלה כי דחייה לסיבות ה. ניתוח 2024השתתפו במכרזים שפורסמו בשנת אשר ים ואשר עמדו בתנאי הסף הראשוני

 .כישוריהם וניסיונם לדרישות התפקיד הספציפיות שלהמועמדים נפסלו בשל אי התאמה 

וסיות הגיוון נפסלו בשל אי התאמה. אוכל ם שלמועמדיהמאחוז  12התייחסה גם היא לנושא ואמרה כי  מנהלת יחידת הפרט

מועמדים מאוכלוסיות של  שונה כמותיש בכל מכרז משום ש ,אחוז 100-הסבירה כי הנתונים המוצגים אינם מסתכמים ל היא

 .בגינו את מועמדותם שהגישו הגיוון
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לבצע דרש אוכלוסיות הגיוון, נעל מנת להגיע למסקנות מהימנות לגבי תהליך הגיוס של מועמדים מאמר כי  חבר מועצה קודם

כל שאת האתגרים הספציפיים מכך לנתח כתוצאה ו תוך התמקדות בשלבים השונים של התהליך אחוז, 100סך מ פילוח מדויק

 לגשר על הפערים.להם כלים מסוימים שיעזרו לרשותם ולהעמיד  הםבפני ם עומדתקבוצת מועמדי

 בהמשך. מועצהל ושהנושא יוצג צהחבר המוע ו שליו"ר המועצה ביקש שהחטיבה תשלים את הנתונים בהתאם להצעת

במסגרת ושגופים מהחברה הערבית כמה ציינו כי הבנק מקיים שיתוף פעולה עם  אנושי ומשאבי ארגון עובדות חטיבת הון

 .ייעוץ והדרכה בנושא כתיבת קורות חייםהבנק מספק בהם שמפגשים תקופתיים  נערכים שיתוף פעולה זה

 מו שללקידולוב של אוכלוסיות מגוונות ונוקטת צעדים מתמשכים לחשיבות השי ים היטבמודעו הנהלתהנגיד אמר כי הבנק ו

 .שילוב זה

ביקשו לשבח את עבודת חטיבת משאבי אנוש ובקידום נושא זה אמרו כי המועצה המינהלית רואה חשיבות רבה  חברי מועצה

 .ומשאבי ארגון בנושא

 

  דיון המשך –מינוי רואה חשבון מבקר  :בסדר היום 10ושא נ

 עזב את הדיון.הנגיד   .4

5. 

6. 

 החלטות:

 המשך הדיון יתקיים בישיבה הבאה.

 

 הנגיד שב לדיון.

 

 :עדכון שאינו בסדר היום

יש להעביר לבקשת יו"ר יו"ר המועצה,  לעדכוןמזכירת הוועדה המוניטרית והמועצה המינהלית ביקשה לעדכן כי בהמשך 

 .2024ביולי  15-ד ללעיון החברים ע המועצה את החומרים לדיונים בחודש אוגוסט

 

 חצי שנתי –מעקב אחר החלטות ומשימות  :בסדר היום 11ושא נ

 הציגה את ההחלטות שלא הוגדר מועד לסיום הטיפול בהן. וניטרית והמועצה המינהליתעוזרת למזכירת הוועדה המה

צה שלפיה: "המועצה מזכירת הוועדה המוניטרית והמועצה המינהלית הסבה את תשומת ליבה של המנכ"לית להחלטת המוע

-מבקשת ליישם את ההליכים הנדרשים לטיפול בניגודי עניינים" ואמרה כי החלטה זו התקבלה בישיבת המועצה שהתקיימה ב

 לוחות הזמנים ליישומה. םמהביקשה לדעת ו 2024בפברואר  15

                                                 
 לפגוע במו"מ עתידי. הנמצא בבדיקה ועלולנושא  –לא לפרסם  הוחלט 4
 נושא הקשור לייעוץ משפטי. –לא לפרסם חלט הו 5
 ידי.נושא הנמצא בבדיקה ועלול לפגוע במו"מ עת –לא לפרסם  הוחלט 6
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הגורם המוסמך לשלוח את  הוולקבל החלטה מי זה ישיבה בנושא עם היועצת המשפטית המנכ"לית אמרה כי יש צורך לתאם

 המסמך שמטפל בניגודי עניינים.

 יועץ המנכ"לית עדכן כי תואמה ישיבה כזו בהמשך.

מעורבת לא היא ומפני שהעירה כי האחריות על שליחת מסמך זה היא של חטיבת הון אנושי ומשאבי ארגון היועצת המשפטית 

 לשלוח מסמך מסוג זה. אין באפשרותה ,במכרזים

הכוונה היא לשלוח את וקשה לדייק את דבריה של היועצת המשפטית ואמרה כי מסמך זה נמצא בכל מכרזי הבנק המנכ"לית בי

 המסמך למנהלי האגפים הוותיקים שטרם חתמו על מסמך זה.

הציגה את ההחלטות שלא הוגדר מועד לסיום הטיפול בהן בנושא  מוניטרית והמועצה המנהליתעוזרת למזכירת הוועדה הה

 המועצה קיבלה ממנכ"ל הבנק הבהרות על מכרז הממונה על מאגר נתוני אשראיודה, ביניהן החלטת המועצה שלפיה: "יחסי עב

 ".מבקשת לקבל עדכון על יישום המלצות המבקרו

 יועץ המנכ"לית ציין כי גם בנושא זה נקבעה ישיבה של המנכ"לית עם היועצת המשפטית.

המועצה תומכת בהצעת הבנק לעבור הציגה החלטה נוספת, שלפיה: "ה המנהלית וניטרית והמועצעוזרת למזכירת הוועדה המ

יומיים בשבוע במשך חצי שנה, בכפוף לאישור הממונה על השכר. יש להציג את עבודה די של ילפיילוט של מודל היבר

 ת".ה לאישור סופי של המועצה המנהליהמתוו

 , יציגו אותו למועצה.על הפרק שוב הנושאיעמוד כאשר . אם והמנכ"לית הציעה להפסיק את המעקב אחר החלטה זו

 שאל אם התקיים דיון במועצה על אפקטיביות של עבודה מהבית. חבר מועצה

יום עבודה אחד מהבנק כתוצאה  של חיסכוןההתייעלות הבנק, הוצג גם ההמנכ"לית השיבה בחיוב ואמרה כי כאשר הוצגה 

 בשבוע מהבית.

 לית שיש להפסיק את המעקב אחר החלטה זו.יו"ר המועצה הסכים עם המנכ"

הציגה את ההחלטות שהטיפול בהן נדחה מעבר לשישה חודשים  וניטרית והמועצה המינהליתעוזרת למזכירת הוועדה המ

המועצה מבקשת למפות חיפויים מסוכנים ולטפל בהם באופן מתאריך יעד הבסיס לביצוען, ביניהן החלטת המועצה, שלפיה: "

 ".מיידי

 "לית עדכנה כי המכרז בנוגע להחלטה זו ייצא בקרוב.המנכ

נושא של ההמועצה מבקשת לבחון את הציגה החלטה נוספת, שלפיה: " וניטרית והמועצה המינהליתעוזרת למזכירת הוועדה המ

 .2025" ואמרה כי הנושא יוצג למועצה בדיוני התקציב לשנת יבניית היחידה לפניות הציבור באופן מיטב

 מרה כי הנושא דווח בישיבת המועצה היום במסגרת עדכוני המנכ"לית.המנכ"לית א

הציגה את רשימת הבקשות שהועלו על ידי חברי המועצה במהלך  מוניטרית והמועצה המנהליתעוזרת למזכירת הוועדה הה

 מרכז המבקרים. ו שלדיון בנפרד על הרחבת לקייםבקשה ביניהן ה, ישיבת המועצה

 מרכז המבקרים וביקשה להפסיק את המעקב אחר הבקשה. ו שללעכשיו בוטלה הרחבת המנכ"לית ציינה כי נכון
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 .חוק הקרן לאזרחי ישראל להציג אתהציגה בקשה נוספת,  וניטרית והמועצה המינהליתעוזרת למזכירת הוועדה המה

להציג את  כי היא תוכלמזכירת הוועדה המוניטרית והמועצה המנהלית ציינה כי היועצת המשפטית השיבה לפניית המזכירות 

 בדיונים אצל הנגיד.תמצא את פתרונה שהסוגיה של הביקורת של מוסדות הקרן הנושא למועצה רק לאחר 

 .משרד האוצרעם  בדין ודבריםמצוי הוא כי היועצת המשפטית אמרה כי הנגיד הוציא מזכר בנושא ו

 .בעניין חילוקי הדעות שישניתן להציג את החוק למועצה ואת  הנגיד אמר כי

 הציגה בקשה נוספת, לקיים מחקר בשאלת שימוש במזומן.ניטרית והמועצה המינהלית עוזרת למזכירת הוועדה המו

 המנכ"לית ביקשה מרמ"ט הנגיד ללוות נושא זה ולתאמו.

ם תכנית הפריסה של הקמת המשרדיאת  להציגהציגה בקשה נוספת,  ועצה המינהליתעוזרת למזכירת הוועדה המוניטרית והמ

 החדשים במבני הבנק.

 מידת הצורך הנושא יוצג למועצה.המנכ"לית אמרה כי כאשר יהיה עדכון בנושא ו

 

 



  בנק ישראל

  הוועדה המוניטרית והמועצה המינהליתמזכירות 

 

14 

 

 בנושא תשתיות מסלקת השיקיםהביקורת תמצית הביקורת הפנימית של ממצאי דוח  -נספח א' 

 

נושאים עיקריים למועצה  -דוח ביקורת בנושא תשתיות מסלקת השיקים 
 המינהלית

, הוגש דוח הביקורת בנושא מסלקת השיקים. בהמשך לאותו הדוח, 28.11.2023בתאריך 
בצענו בדיקה להגדרות התצורה הרלוונטיות לאבטחת המידע של תשתיות מערכות 
המידע התומכות ביישום של מסלקת השיקים. תוצאות הבדיקה מובאות בדוח זה. 

 ,windows 2019, linux red hatהבדיקה כוללת התייחסות להגדרות התצורה במערכות 
oracle ו- virtual machinesמטלה זו בוצעה ע"י מומחה במיקור חוץ .. 
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הביקורת מעקב אחר תיקון הליקויים ויישום ההמלצות מדוח הביקורת תמצית הביקורת הפנימית של ממצאי דוח  -נספח ב' 

 בנושא פיקוח על מערכות תשלומים 

 

ישום ההמלצות מדוח הביקורת בנושא דוח ביקורת מעקב אחר תיקון הליקויים וי
 נושאים עיקריים למועצה המינהלית -"פיקוח על מערכות תשלומים" 

. 27.3.2022דוח הביקורת בנושא "פיקוח על מערכות תשלומים" הופץ בגרסתו השנייה והסופית ביום 
 .7.4.2022ובמועצה המנהלית בתאריך  14.3.2022הדוח נדון בוועדת הביקורת בתאריך 

המלצות. במסגרת מטלת ביקורת המעקב, גובשו שלוש המלצות  41הביקורת המקורי כלל  דוח
 המלצות יושמו. 30 חדשות לביצוע.

 :הדוח עסק ב

 מסגרת חוקית. •

 ת תשלומים.והכרזת מערכ •

 משאבי הפיקוח.  •

 אסדרה )קביעת המדיניות למערכות תשלומים(. •

 הערכה. •

 ביצוע ביקורת.  •

 .FSAP –מדוח קרן המטבע  יישום המלצות •

מיים מקובלים לבין התאמה בין הנחיות וסטנדרטים בינלאובין היתר, ל בנוסף, ניתנה התייחסות,
ניגודי , לשיתוף פעולה עם רשויות אחרות, למערכות תשלומים לשמיפוי מלא , להחוקים בישראל

, לפיקוח באתרי , לבסיס המשפטיפיקוח על סכמות אמצעי תשלום, להערכה עצמית, לעניינים
 . מערכות התשלומים, לאכיפה ועוד
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יישום הקווים המנחים במדיניות ההשקעה של יתרות  הביקורת בנושאתמצית הביקורת הפנימית של ממצאי דוח  -נספח ג' 

 המט''ח

 

 -דוח ביקורת בנושא יישום הקווים המנחים במדיניות ההשקעה של יתרות המט"ח 
 ינהליתנושאים עיקריים למועצה המ

( כי אחד מתפקידיו של בנק ישראל הוא "להחזיק 2)4, קובע בסעיף 2010-חוק בנק ישראל, התש"ע
, העוסק ב"ניהול יתרות 40את יתרות מטבע החוץ של המדינה ולנהלן". החוק עוד קובע, בסעיף 

 מטבע החוץ של המדינה" כדלהלן: 

קווים המנחים למדיניות ההשקעות של יתרות מטבע ... )ב( הוועדה, בהתייעצות עם שר האוצר, תתווה את ה40"
 החוץ." 

בהתאם, הוועדה המוניטרית מופקדת על התוויית הקווים המנחים למדיניות ההשקעה של היתרות. 
הקווים המנחים למעשה מתווים את המסגרת הכללית של ניהול יתרות המט"ח. הם כוללים את 

וכן את פירוט הנכסים להשקעה, פרופיל הסיכון יעדי ההשקעה, הנובעים ממטרות החזקת היתרות, 
ומגבלות כמותיות ואיכותיות על סוגי הנכסים המותרים להשקעה, במטרה לעמוד ביעדים שנקבעו. 

בהינתן הקווים המנחים, מאשרת הוועדה, בהמלצת חטיבת השווקים, את ההקצאה האסטרטגית של 
זיים של תיק היתרות, ובכללם ההרכב היתרות בכל שנה, הקצאה אשר קובעת את המאפיינים המרכ

 המטבעי, ההרכב הנכסי והאריכות.

 בדוח הביקורת:לדיון להלן נושאים עיקריים שעלו 

 בקרה מגלה – אג"ח קונצרני  

 כללי ציות  

 .WSבקרה לאיתור חריגות במערכת נושא נוסף שעלה בדוח הביקורת עסק ב

 
 

 


